

HONG KONG TO UNITED KINGDOM ONE STOP PET MIGRATION ON PRIVATE JET

Departure Days: 27 May22 and 08 Jul22

*Photo for reference only

STRESS-FREE Migration with your pets

- ✓ One stop & Comfort experience
- ✓ Handle the necessary document paperwork
- ✓ Safe & care in the air
- ✓ Consideration of pet's health or separation anxiety issue
- ✓ No seasonal concerns

ONE PERSON +
ONE PET SHARING
\$189,800 up

Pricing based on 9 persons
travelling on private jet

WHAT WE INCLUDE?



Departure
transportation



Pet Relocation
Documentation, Certificates



Private Jet service from
HKG to London



Pre-departure
arrangement



Documentation and
Certificates preparation



Transportation
Service to airport



Travel with your pets
on a Private Jet

PRE-DEPARTURE

01/05

PRE-DEPARTURE ARRANGEMENT

- Fill the form of requirements
- Reconfirm seats available (min. 9 people)
- Arrange for veterinary services
- No restriction on breed or animal size
- Review all processes to ensure your pet's safety and welfare is paramount

02/05

DOCUMENTATION AND CERTIFICATES PREPARATION (FERNDALE KENNELS & CATTERY)

- Insert Microchip if required
- Rabies Vaccination (Done at least 30 days and not more than 1 year before travel)
- Prepare vaccination records
- UK Pet Health Certificate
- External Parasite Treatment (Dogs must do)
- AFCD endorsement for health certificate
- Dog Licence



DEPARTURE



03/05

TRANSPORTATION SERVICE TO AIRPORT

- Professionally trained chauffeurs
- Efficient end-to-end coordination and car arrangement
- Free on-board wifi

04/05

TRAVEL WITH YOUR PETS ON A PRIVATE JET

- Check-in at the airport
- Skip the crowded lines
- Pet travel inside the cabin with you
- Comfort experience
- Avoid seasonal embargoes and travel with your pet year-round



ARRIVAL



Please contact us for quotation.

DEPARTURE DETAILS

Departure from	To Destination	Estimated departure time	Estimated arrival time	Flight Duration	Baggage allowance
Hong Kong International (HKG)	London Farnborough (FAB)	10:00 am	16:00 pm (same day)	14 hours (estimate)	30-40 KG per person [#]

[#]Subject to final confirmation one month before departure

Terms & Conditions 細則及條款：

1. The above price is quoted for one person plus one pet (based on 9 person travel).
以上價格以 1 人 +1 寵物 (以 9 人出行) 計算。

2. The above prices are subject to Airport Passenger Security Charge, airport taxes, fuel surcharge, airport construction fee and administration fee.
以上價格需另加香港機場旅客保安費、機場稅、燃油附加費、機場建設費及行政費。

3. Connexus Travel Limited will confirm the departure based on 9 persons with one person + one pet. If travel more than one person, single supplement can be quoted by our travel consultants.
套票以 9 人成行，並以一人一寵物計算，如多於一人同行，可另向全旅達查詢報價。

4. Tour prices do not include:

- Cost of travel documents and visa fees.
- Personal expenses, optional tours, transfers and other services that are not specified.
- Expenses incurred owing to the delay of air / land carriers that are beyond our control.

該行程價格並不包括：

- 簽證及旅遊證件費用。
- 個人開支、自選遊、接送、膳食、旅遊保險及未列明之收費。
- 因航班或其他延誤而導致的開支。

5. The above prices are applicable to specific flight, aircraft and departure date only, and are subject to the supply and policy of airline. Connexus Travel Limited may adjust prices without prior notice. All prices are subject to change at the time of booking.
價格只適用於指定航班、指定機型及出發日期，並受航空公司之供應情況及政策限制。全旅達或會因應情況就價格作出調整。一切以報名時為準。

6. Bookings must be made at least 45days in advance.
必須在 45 天前預訂。

7. Other terms and conditions apply, for further details, please contact Connexus Travel.
產品及優惠受其他條款及細則限制，詳情請向全旅達查詢。

8. Connexus Travel reserves the rights to amend terms & conditions. In case of any disputes, Connexus Travel's decision shall be final.
全旅達有權修改條款及細則，如有任何爭議，全旅達保留最終決定權

9. Connexus Travel has the right to cancel if enrollment is insufficiently reach the minimum group size. Cancellation will notify customers not less than 30 day. All Paid amount will be refunded.
全旅達有權因報名人數不足情況下，將於不少於 30 天前通知取消，所有繳交款項均可退回。

10. Payment schedule 付款期限：

Departure Date 出發日期	Deposit upon reservation 預訂時需付之按金	Full payment for remaining balance - one month before departure 出發前一個月需繳付套票全數之餘款
27 May 2022	50%	27 Apr 2022
08 Jul 2022		08 Jun 2022

11. The remaining amount must be paid in one month before departure. For any overdue unpaid issue, Connexus Travel Limited will invalidate the reservation, and full deposit will be deducted as the penalty of cancellation. The deposit cannot be transferred to third party, or to other departure dates or other tours.

餘款須在出發前一個月全數繳清，逾期未清繳費用，全旅達得將訂位作廢，所繳之訂金同時會被全數扣除作取消訂位而引致的一切費用。所繳之訂金也不得轉與他人或轉用於其他出發日期或其他旅行團。

12. All prices, information and images in this flyer are for reference only.
本宣傳單張之價格，資料及圖片只供參考。